
 

Manisa nın çevrecilik karnesi kötü 

5 Haziran Dünya Çevre Günü dolayısıyla düzenlenen panelde konuşan Manisa 
Çevre ve Şehircilik İl Müdürü Mustafa Yılmaz, Manisa’nın gelişmiş şehirler 
sıralamasında ilk 10’da yer almasına rağmen hala bir arıtma ve katı atık bertaraf 
tesisinin olmamasından yakındı. 
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Selman TÜR 

Manisa Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü tarafından 5 Haziran Dünya Çevre Günü dolayısıyla 

bir panel düzenlendi. Panele Manisa Çevre ve Şehircilik İl Müdürü Mustafa Yılmaz, Manisa 

Milli Eğitim Müdürü Mustafa Altınsoy, MTSO Yönetim Kurulu Başkanvekili Yaşar Coşkun 

ve çok sayıda STK temsilcisi katıldı. Toplantının açış konuşmasını yapan Manisa Çevre ve 

Şehircilik İl Müdürü Mustafa Yılmaz, toplantıyı MTSO’da yapmalarının gerekçesinin 

sanayici ve işletme sahiplerinin çevre mevzuatı konusunda bilgi açısından eksik olduklarını 

kendilerine iletmeleri olduğunu söyledi. Müdürlüğünü yaptığı kurumun görev alanlarını 

anlatan Yılmaz, “Çevre konuları, yapı denetim, yapı malzemeleri denetimi, kamu yapılarının 

projelendirilmesi ve yapımı gibi konular başlıca alanımıza giren konulardır” dedi. Birlikte 

daha temiz bir dünya oluşturulabileceğini vurgulayan Yılmaz, “Bizler bir aileyiz. Ailede 

huzur ve uyum varsa başarı da gelecektir. Her işletme sahibi çevre konularında duyarlı olsa 



herhangi bir sorun kalmaz. Mutlaka çevre danışmanlık firmalarıyla çalışılması gerekiyor. 

Çevre konularında yapılan hataların bedeli çok ağır oluyor. Bu gibi durumlar karşısında 

işletme sahiplerinin ağır para cezalarıyla karşı karşıya kalmalarını istemiyoruz” dedi. 

“Halen vahşi depolama yapılıyor” 

Manisa’nın Türkiye’de sayılı iller arasında olduğunu belirten Yılmaz, “Manisa ülkemizin 

gelişmiş şehirleri olarak ilk 10 da yer almaktadır. Fakat üzülerek belirtmem gerekirse halen 

arıtma tesislerimiz yok. Gediz Havzası ve Gediz Nehri kirletiliyor. Katı atık bertaraf 

tesislerimiz yok. Vahşi depolamaya devam ediliyor. Belirli bir olgunluğa ulaşmadık ki gürültü 

ve hava kirliliğimiz had safhada. Onun için herkes üzerine düşen sorumlulukları yerine 

getirmeli” dedi.  

 


